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O problematyce Specjalnych Stref Ekonomicznych

W Warszawie marszałek Adam Jarubas w Kancelarii Prezydenta RP uczestniczył w spotkaniu
poświęconemu problematyce Specjalnych Stref Ekonomicznych. W dyskusji udział wzięli
marszałkowie województw, przedstawiciele zarządów gmin oraz miast a także zarządów
stref. Wśród zagadnień m.in. kwestie zmian systemu zachęt inwestycyjnych stosowanych w
strefach oraz sprawa przedłużenia okresu funkcjonowania Specjalnych Stref Ekonomicznych
poza rok 2020.


